
Gemeenschappelijke MEDEZEGGENSCHAPSRAAD  

Stichting Elan Secretariaat: j.schut@elancollege.nl  

 

Notulen GMR vergadering 4-4-2023 

 

1. Opening 

Vergadering wordt geopend door Jean-Pierre. Patrick Blom is deze vergadering 

aanwezig om te zien of hij weer zitting wil nemen in de GMR. 

 

2. Vaststellen agenda 

Agenda is vastgesteld. 

 

3. Vaststellen notulen 

Notulen 7-2-2023; akkoord vanuit GMR en CvB.  

 

4. Mededelingen 

- Cursus GMR: 2 opties, via Scolix of CNV. Wordt in september ingepland, actie 

Fransz. 

- OPR: er is nog één ouder die belangstelling heeft. Zij sluit aan bij de 

eerstvolgende vergadering om daar te kijken of het passend is. 

5. Jaarverslag 

Jaarverslag is vastgesteld. In september agendapunt voor jaarverslag sj 22/23. Opzet 

publicatieversie voor op de website wordt gemaakt. 

 

6. Actualiteit uit de scholen 

De informatie is door de GMR-leden opgehaald bij de betreffende directeuren en/of 

de MR. 

- Elan Primair: Er was een koffie-ochtend bij Elan Primair. Jean-Pierre is 

aangesloten. Actuele vraag is of er een VSO school kan komen voor leerlingen 

met ASS op mavo-niveau. 

- AMGS: er zijn veel werkzaamheden rondom PBS. In het algemeen is er flinke druk 

op de personele bezetting.  

- Indon: binnenkort is er weer een overleg over jaarplan. Het bezoek van de 

inspectie is positief geweest. De orthopedagoog heeft andere functie 

aanvaard. De stichting is al in gesprek met een mogelijke opvolger. 

- Mozaïek: onderhoudsplan van het pand is actueel, deels is het een 

monumentaal gebouw. Over personele bezetting zijn gelukkig weinig zorgen. 

Armoedebeleid / kansengelijkheid is een gespreksonderwerp binnen de school. 

De schoolmaatschappelijk werker pakt veel punten op en is hier heel pro-actief 

in en neemt daar het team in mee.  

- Elan College Huizen: iedereen is druk bezig met de voorbereidingen op de 

examens. De MR is weer goed bezet, er komen nieuwe leden bij. De directeur 

heeft voor 2 dagen andere functie aanvaard binnen de stichting, namelijk als 

directeur onderwijskwaliteit en ICT. In gesprek met de MR en na advies van de 

benoemingsadviescommissie is er een directeur benoemd die de rol volgend 

schooljaar samen met de huidige directeur zal oppakken  



- Klimop: gezien het vertrek van een collega is er 1 groep verdeeld over andere 

groepen. Het bezoek van de inspectie is positief verlopen. 

- Elan College Bussum: ook hier zijn de examens in aantocht. Het themaonderzoek 

vanuit de inspectie is geweest. Op basis van dit bezoek komt er nog een 

aanvullend bezoek op 17 april. 

- Wijngaard: Er zijn veel nieuwe collega’s dit schooljaar 

7. Actualiteit CvB 

Personele ontwikkeling 

Unita zoekt ook een ouder voor in de OPR. 

OPR-lid Qinas: centrale vraag is of GMR moet voordragen. Wat ligt er vast 

hieromtrent. Voorkeur heeft een ouder vanuit de GMR.  

 

Inspectiebezoek 

Het onderzoek loopt nog. 17 april is er een aanvullend onderzoek bij Elan College 

Bussum.  

5 juni is het eindgesprek met het bestuur over het bestuurlijk inspectiebezoek.  

Het bestuur heeft met de financieel inspecteur gesproken en is bevraagd op 

aanbesteding en inkoopbeleid.  

 

Bovenmatig vermogen 

Het CvB is voornemens geen voorziening voor groot onderhoud te vormen vanuit het 

bovenmatig vermogen. Wettelijk mag het wel, maar het CvB geeft aan het 

vermogen doelmatige te willen besteden aan onderwijs, de doelen van de Stichting. 

Bijvoorbeeld goed taal- en rekenonderwijs. Dit plan moet nog verder uitgewerkt 

worden. 

 

Het betreft de plannen voor een voorgenomen besluit. Zodra dit actueel is, dan 

brengt de CVB dit in een GMR vergadering in. 

 

Communicatie 

Per eind maart is de samenwerking met Synecom beëindigd. Er zijn al 2 dames 

ingehuurd op ZZP-basis die de (vervolg)werkzaamheden op gaan pakken.  

 

ECHT – Expertisecentrum Hoogbegaafdheid en Talentontwikkeling 

Dit is een tussenvoorziening vanuit samenwerkingsverband Qinas. Qinas heeft 

gevraagd of de Stichting deze voorziening wil overnemen  

 

ECHT heeft deskundige mensen in dienst. Ze hebben korte lijnen met de VO-scholen 

in de regio. De communicatie tussen ouders/school/ECHT verloopt via een platform, 

gelijk aan het groeidocument. 

 

Qinas krijgt extra eisen als zij deze voorziening blijven uitvoeren. Zodra de Stichting 

het gaat doen, komen de extra eisen er niet. De directeur van Elan College Bussum 

is gevraagd om mee te kijken in de verkenning en later ook de aansturing te gaan 

doen. 

 



Risico’s zitten in de aandacht die het vraag van het management. Ook financieel 

kan er een risico inzitten. In het plan komen 2 medewerkers mee die dan in dienst 

komen bij Stichting Elan. 

 

De besluitvorming mbt de overname van de voorziening heeft de GMR adviesrecht. 

CVB wil voor de zomer een besluit nemen en stuurt ruim voor de vergadering van 25-

5-2023 een memo met onderbouwing rondom het voorgenomen besluit.  

 

8. Opbrengsten 

- De onderwijsopbrengsten worden besproken en op punten toegelicht door het 

CvB. 

 

9. Formatie sj 23-24 

Formatieplan komt in de vergadering van mei/juni aan bod ,ter instemming. De vrije 

ruimte in de formatie kan nu ook voor leerkrachten ingezet worden. De formatie op 

NPO houdt na dit schooljaar op. Bij aantal scholen zijn er nog wel middelen 

beschikbaar vanuit NPO. 

Leerlingaantallen blijven in totaliteit waarschijnlijk stabiel. 

De ruimte voor zij-instromers wordt vergroot van 8 naar 12, met als voorwaarde dat 

de scholen ze wel kunnen begeleiden. 

 

Advies GMR: kijk bij zij-instromers goed naar de pedagogische basis. Dit blijkt in de 

dagelijkse praktijk een belangrijk onderdeel te zijn. 

 

10. Besluitvormingen en adviezen 

n.v.t. 

11. Rondvraag en sluiting 

Terugkoppeling gesprek GMR met inspectie 

In gesprek met de inspectie zijn de volgende punten aan de orde gekomen: 

- Goede informatievoorziening vanuit het CvB 

- Pro-actief / re-actief handelen vande GMR 

-  

Samenwerking GMR en CvB op processen en besluitvorming 

Oplegger ontstentenis en belet 

Dit is aan de orde geweest in de vergadering dd 21-06-2022. Er is destijds geen 

beslissing genomen, aangezien de GMR meer informatie wilde. Voorstel is om het 

punt in te brengen voor de volgende vergadering van de GMR met de RvT dd 26-06-

2023. 

 

De vergadering wordt gesloten om 19.30 uur. 

 


